



PROTOKOLL RUNDBANA

Sammanträdesdata:

Tid. 2008-02-20, kl 17:00

Plats: SVEMO.

1. Närvarande

Christer Gustavsson, Sektionsordförande (CG)
Leif Fredriksson, Sektionsledamot (LF)
Tony Olsson, Koordinator (TO)
Jörgen Hafström, SVEMO styrelse, endast punkt 11.3

2. Mötets öppnande - Protokollskrivare

Christer Gustavsson öppnade mötet med att hälsa välkomna till kvällens sektionsmöte, speciellt välkommen till Jörgen Hafström, till protokollskrivare utsågs TO.

3. Föregående mötesprotokoll

3.2 Protokoll från föregående möte.

Åtgärd: Föregående mötesprotokoll gicks igenom och lades sedan till handlingarna.

4. Rapporter

4.3 Ekonomiska rapporten t.o.m. 2008-02-15.

Åtgärd: Ekonomiska rapporten t.o.m. ovanstående datum gicks igenom och lades sedan till handlingarna.

4.4 Licensstatistik t.o.m. 2008-01-30.

Åtgärd: Vid ovanstående datum var följande antal rundbanelicenser utlösta:
A = 33st, Isracing = 29st, Ungdom = 24st, Guldhjälms = 5st, Totalt 91st.

5. Inkomna skrivelser

5.3 Smederna Ungdomsförening angående förarövergång på Daniel Hendersson.

Åtgärd: Sektionen beslutar kontakta Västra MK angående ovanstående.

5.4 ÖMK Rundbana, förslag på lösning angående alternativ till snövall vid säkerhetsstaketet.

Åtgärd: Sektionen ser positivt på ÖMK,s förslag, och kommer att diskutera förslaget vidare med banbesiktningsmännen.

6. Beslut tagna mellan möten

6.2 Inga

7. Bordlagda ärenden

7.4 Inga



SVENSKA MOTORCYKEL- OCH
SNÖSKOTERFÖRBUNDET

- 8. Besluta om**
8.3 Rundbanereglementet 2008.
Åtgärd: Det nya regelskrivningarna för 2008 är nu klara och kommer efter det att dom presenteras för domarna och lagledarna den 8-9 mars, att läggas ut på SVEMO hemsida.
- 9. Förslag till TK – Sty m.fl.**
9.1 Inga förslag har lämnats.
- 10. Yttrande till TK – Sty m.fl.**
10.1 Inga yttranden har lämnats.
- 11. Övrigt**
11.3 Jörgen Hafström angående utbildningar.
Åtgärd: Jörgen deltog på mötet för att gå igenom ett frågeformulär som UK har tagit fram gällande funktionärsutbildningar.
- 11.4 Utvärdering från första lagledarutbildningen den 19 januari.
Åtgärd: Sektionen gick igenom utvärderingen från den första lagledarutbildningen och kan konstatera att dom flesta upplevde den som positiv, många efterfrågar mer genomgång av reglerna, många skulle också föredra att ha utbildningen indelad divisionsvis.
- 11.5 Framtida SM helger/finaler i Speedway och isracing.
Åtgärd: Sektionen beslutar att jobba vidare med Målilla MK angående föreslaget upplägg av framtida SM helger, gällande SM finalen i Isracing så fortlöper arbetet.
- 11.6 Inbjudan till SF,s årsmöte den 15-16 mars i Askersund.
Åtgärd: CG och LF deltar på SF,s årsmöte, Kite Hultgren (guldhjälmsansvarig, rundbana) kommer också att delta för att informera om guldhjälmskonceptet.
- 11.7 Inbjudan till FIM möte i Berlin den 15 mars angående framtida ungdomsspeedway.
Åtgärd: TO deltar på FIM mötet.
- 12. Nästa möte**
Nästa möte äger rum den 19 mars 2008.
- 13. Mötets avslutande**
CG avslutade mötet kl 20:45.

Vid protokollet

2008-02-21
Tony Olsson

Justerat

2008-02-25
Christer Gustavsson
Via e-post